
Kære Jesper, Lise, Brian, Michael og Lotte   24.09.23, Skødstrup 
 
Tusind tak for jeres engagement og tid i aften. Det er forhåbentlig ikke sidste gang vi sætter os sammen om 
et bord med lidt brød, et glas og en masse ideer/ problemer vi kan kaste os over;) 
 
Det var jo ikke en super stram dagsorden vi inviterede ind til, men jeg opsummerer lidt af det vi snakkede 
om og satte hegnspæle i. Supplér gerne, hvis noget er glemt eller I er kommet i tanke om noget yderligere. 
 
I stikordsform, tanker der kom på bordet 
 

• Foreningen TangoAarhus ser fremad og vil gerne sætte handling bag de ord vi har formuleret i vores 
strategi, Link til det fulde dokument 

• DJ-niveau, kultur og miljø har vores fokus  

• Hvordan kanaliseres introsucces til faste tangofolk? 
o Vouchers til undervisningshold/rabat 

• 2 faste practica´er pr/uge er godt 

• Tilbagevendende peaks/større arrangementer man kan sætte i kalenderen 

• Værtskab som sørger for at tage sig af nye 

• Priser som ikke underbyder markedet 

• Er der sponsorater, som kunne tænkes at ville støtte miljøet? 

• Medlemsfordele til at øge medlemstallet og engagementet 

• Markedsføring – Vi kan alle blive bedre! 

• Spillelister af god kvalitet som skaber rum til at DJ´s gør sig umage når de ”er på” 

• Ungestrategi og tiltag, a la tangospirer i kbh 

• Undervisning i seminarform i en weekend som pendant til fast holdundervisning i ugedagene 
 
 
Konkrete tiltag vi aftalte at gå videre med:  
 

• Foreningen samler undervisning og arrangementer i én kalender 

• Fokus på undervisningsudbydere ved practica/Milonga, Synligt via kalender eller opslag 

• Brian vil gerne dele nogle spillelister som kan inspirere, sætte retning og niveau.  

• Foreningen arbejder på at engagere undervisere. 1 times undervisning og efterfølgende 
milonga/practica 

• Foreningen arbejder med en form til rollen/funktionen som danse-vært 
 
 
Det var hvad jeg kan vriste ud af min hjerne denne søndag aften. 
 
Tango miljøet i Aarhus som fælles agenda – det er sgu da en meget god syssel at pusle om;) 
 
Vi håber I vil tage aftenens snakke med til jeres bagland og i det hele taget lade ideerne flyde boble og 
vokse. Som forening vil vi i alle tilfælde gerne bakke op, med de kræfter vi har og når vi kan. 
 
Tak for en skøn aften i godt selskab og en ny start, kan vi vist godt sige. 
 
De bedste hilsner 
Bestyrelsen i Foreningen TangoAarhus 
Elisabeth, Jan og Inger 
 
 

https://tangoaarhus.dk/bestyrelsen/

